
Referat styremøte 15.08.23 - Arbeidsmøte utst. og LC-helg
- Alle til stede.
- Maja Cosic har sagt ja til å dømme LC sammen med Roman

Bozik, da mangler vi kun dommer til utst. Jari Partanen
forespørres.

- Prøveleder og utstillingsleder Magnus Husby
- NKK rep Anne Maisey
- Dyrevelferds kontrollør mangler foreløpig
- Vi har nok startere
- Jørgen C skal være elev på LC prøven
- Svenne er pilot, i verste fall på alt. Det jobbes med å få opp en

pilot sørfra
- Forslag om “smukk og smidig” - og “lost in field” - premiering
- Magnus ordner med flybilletter og overnatting til dommerne
- Dommer klarering LC må sendes til NKK, Vibeke sender til JAnne

Gregersen.
- Søknad om dispans må sendes til KG, kopi til Roy Tore, Marit og

Gry Runa - Vibeke sender mail.
- Anne ringer til Maria Knutsen ang oppdatert program til

sekretariatet på LC. Klubben får kjøpe et for en symbolsk sum.
Maria anbefaler en gjennomgang for alle involverte før prøven
avholdes.

- Avgift LC kr. 375,-
- Avgift utst. kr. 400,-
- Da det viser seg at forespurte sekretærer - som har takket ja -

kanskje har mangelfull oppdatering på jobben som skal gjøres,
forespørres Simon. Randi kan stille i tillegg om han ønsker det.

- Vi trenger skriver til utst - Magnus spør Toril.
- Vi trenger ringsekretær - MAgnus spør Willmann evt Haller
- Wenche forespør Elisabeth Bugge om forspons
- Vi mangler pr i dag mal på LC katalog og å åpne for påmelding til

LC.
- Mona har strikkeluer til dommerpremier
- Magnus tar en gjennomgang på lageret og sjekker dagens dato på

premier.



- Ang prøve neste år diskuteres det å vente med å søke, pga det
nye regelverket som vurderes. Om det går igjennom har vi pr i dag
ingen autoriserte startere her i hele landet.


